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Disclaimer

Important Notices:

Public offering is only open to persons domiciled in Switzerland and in
the EEA:
This offering to purchase the shares is only open to persons domiciled or resident in
Switzerland or in the EEA. Persons from other countries are expressly excluded and it is
prohibited to distribute this offering in any way in such countries. The offering is limited in
Switzerland to a total CHF 8,000,000 and in the EEA to a total of €100,000.

No guarantee regarding forecasts:
This website contains forward-looking statements and forecasts relating to the future
development of the company and its business. These forecasts are estimates that we have
made on the basis of all the information available to us at the present time. Should the
assumptions underlying these forecasts fail to occur or if risks should materialize, then actual
developments and outcomes might deviate from current forecasts.

No investment advice or recommendation:
This website contains general information on the offering. This information does not
constitute any replacement for financial advice based on the investor's individual
circumstances and knowledge. Each person has sole responsibility for seeking the advice of
qualified experts in order to assess the suitability of the offering and the associated risks for
his or her own financial situation, as well as the tax consequences of potential participation
in the offering. Risks: An investment in shares is associated with various risks, and losses up
to the entire investment amount may occur.

Wichtige Informationen:

Angebot gilt nur für Personen in der Schweiz und dem EWR:
Das öffentliche Angebot zum Kauf der Aktien richtet sich ausschliesslich an Personen mit
Sitz oder Wohnsitz in der Schweiz oder dem EWR. Personen aus anderen Ländern sind
ausdrücklich ausgenommen und es ist verboten, dieses Angebot in irgendeiner
Weise in solchen Ländern zu verbreiten. Das Angebot ist in der Schweiz auf
insgesamt CHF 8'000'000 und im EWR auf insgesamt €100'000 beschränkt.

Keine Gewähr für Zukunftsprognosen:
Diese Webseite enthält Aussagen und Prognosen, die sich auf die zukünftige Entwicklung
der Gesellschaft und ihrer Geschäftsfelder beziehen. Diese Prognosen stellen
Einschätzungen dar, die wir auf Basis aller uns zum jetzigen Zeitpunkt zur Verfügung
stehenden Informationen getroffen haben. Sollten die den Prognosen zugrunde liegenden
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Annahmen nicht eintreffen oder Risiken eintreten, können die tatsächlichen Entwicklungen
und Ergebnisse von den derzeitigen Erwartungen abweichen.

Keine Anlageberatung oder -empfehlung:
Die Webseite enthält allgemeine Informationen zum Angebot. Diese Informationen sind kein
Ersatz für eine auf die individuellen Verhältnisse und Kenntnisse des Anlegers bezogene
Finanzberatung. Jede Person ist selbst verantwortlich, geeignete Experten beizuziehen, um
die Geeignetheit des Angebots und der verbundenen Risiken für die eigene finanzielle
Situation sowie die steuerlichen Folgen einer Anlage zu beurteilen. Risiken: Eine Investition
in Aktien ist mit diversen Risiken verbunden und es kann ein Verlust bis zum gesamten
eingesetzten Kapital eintreten.
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